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Türkiye'nin en güçlü ticari gayrimenkul ekibinin Balıkesir'deki toplantısında konuşan Balıkesir Ticaret Odası
Başkanı Rahmi Kula; "Balıkesir'e yatırım yapan kazanır. Bunu politik olarak söylemiyorum, gerçekleri
söylüyorum. Kazanmazsanız gelin paranızı biz veririz. Biz Balıkesir'in garantörüyüz" dedi. Master Türk'ün
planladığı Balıkesir Coldwell Banker Eagle Gayrimenkul'un ev sahipliğinde düzenlenen ve Türkiye ve Kıbrıs'ın
farklı bölgelerinden gelen ticari gayrimenkul uzmanlarının katıldığı "Balıkesir Endüstriyel Gayrimenkul Pazarı"
etkinliği geçtiğimiz hafta sonu Balıkesir Ticaret Odası Barış Aydın Meclis Toplantı Salonunda yapıldı.
Programa Balıkesir Büyükşehir Belediye Başkanı Yücel Yılmaz, Balıkesir Ticaret Odası Başkanı Rahmi Kula,
Balıkesir OSB Müdürü Mesut Eray, Güney Marmara Kalkınma Ajansı Genel Sekreteri Onur Adıyaman, Master
Türk Grubu Başkanı Gökhan Taş ve Master Türk bünyesindeki gayrimenkul firmalarının uzmanları katıldı.
BALIKESİR BÖLGENİN PARLAYAN YILDIZI Programda bir konuşma yapan Balıkesir Ticaret Borası Başkanı
Rahmi Kula, Balıkesir'in ticari ve sanayi yönünden elde ettiği avantajlarından bahsetti. Özellikle kurdukları
ortaklıklarla güçlü iş birliği ve güçlü bir ticari yapı oluşturduklarını anlatan Kula; yatırımcıyı Balıkesir'e
çekebilecek gayrimenkul uzmanlarına özetle şunları söyledi: "Balıkesir Bursa ve İstanbul arasında gelişimi
tamamlamış ancak zıplamaya hazır, altyapısıyla tüm fırsatlara açık bir şehir. İstanbul, Bursa ve Kocaeli'nde
sanayi ve konutlaşma üst düzeye geldi, Balıkesir'i atlıyorsunuz Manisa, İzmir olarak devam ediyor. Burası
hem üretim hem yaşanılabilir bir şehir olarak Balıkesir bölgenin parlayan yıldızı. 15 yıl önce bizler ve kentin
ileri gelenleri, yönetenleri yatırımcı ararken şimdi uluslararası düzeyde firmalar iş yapıyorlar. Artık yatırımcı
kendi Balıkesir'e gelmeye başladı. Bunun en büyük etkenlerinden bir tanesi otobanın bitmesi, iki limana
yakın oluşumuz, demiryolu oluşumuz, bölgenin her noktaya ağının olması, Çanakkale Köprünün bitmesi.
Çanakkale Köprüsü bu bölgenin Avrupa'ya açılan kapısıdır. Buradan bir ürünü Avrupa'ya
ulaştırabiliyorsunuz." "DÜNYA GLOBALLEŞTİ BİZDE GÜÇLERİMİZİ BİRLEŞTİRMELİYİZ" Öte yandan ortaklık
yaptıkları firmalar ile sürdürdükleri işbirliğinden de bahseden Başkan Kula, "Dünya globalleşti bizde
güçlerimizi birleştirmeliyiz" dedi ve sözlerini şu şekilde sürdürdü: "2003 yılında Karahanlılar Grubu ile bir iş
birliği yaparak Bandırma'da faaliyet gösteren bir beyaz et tesisini satın aldık. Küçük bir işletme olan Bu Piliç
bugün gelinen noktada Türkiye'nin ilk 500 firma arasında 358'nci sırada yer alıyor. 2007 yılında TÜVTÜRK
muayene istasyonları özelleşince Balıkesir ve Çanakkale'yi devraldık daha sonra Tekirdağ ve Çorlu'da buna
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dahil oldu. Yine ortaklıklarımız çok güzel devam etti bir enerji işine üçüncü bir ortak alarak Bekki ailesiyle
birlikte İzmir Kınak'ta bir santralin lisansını aldık ve 6 yıldır üretime devam ediyoruz. Son olarak da
Balıkesir'in Büyükşehir olmasıyla büyük parseller oluşmaya başladı. Böyle olunca rakkamlarda büyümeye
başladı ve genelde şehir dışından farklı firmalar ihalelere girip kendileri alıyorlardı. Balıkesir'e katkısı olmayan
malzemeyi, işçiyi bile dışardan getiren bu firmalar parayı alıp gidiyorlardı. Yücel Başkanın ifade ettiği gibi
vergi dairesi burda olmadığı için şehre de bir katkısı olmuyordu. Yücel Başkan böyle bir şey yapın dediğinde
bizde önce müteahhit arkadaşları bir araya getirdik. Güçlerinizi birleştirin dedik. Üç müteahhit arkadaş bir
demir tüccarı bir beton üreticisi bir kapı üreticisi bir mutfak tezgah üreticisi arkadaşları bir araya getirdik,
arkadaşlar sende ol dediler bizde dahil olduk ve Kent Yapı A.Ş. kuruldu. Balıkesir çıkışında 12 dönümlük
arazide 170 bağımsız bölümden oluşan bir gayrimenkulü tamamladık oturulma seviyesine geldi. Şimdi
Burhaniye'de bir iş çıktı ve orayı yapıyoruz. Ben bunları niye anlatıyorum. Buradaki amacımız şuydu birliktelik
ve beraberliğin önemine dikkat çekmek istiyorum. Artık Dünya globalleşti bizde güçlerimizi birleştirmeliyiz.
Sadece maddi değil, manevi olarak da birleştirmeli ve ortaklık kültürünü arttırmalıyız diye düşünüyoruz. Bu
ortaklıların bir diğer amacı da örnek olmaktı. Bizden sonrada ortaklılar oldu. İnşallah bu ortaklılar şehrimizde
ve ülkemizde artar ve daha büyük sermayeli işler olur. Dünya'da ilk 500 firma arasında 1 tek Türk firması var
oda Koç Holding. Onun dışında büyük şirketimiz yok. Dünya'da daha fazla Türk şirketi çıkarmalıyız diye
düşünüyorum. Son olarak Balıkesir'e yatırım yapan kazanır. Bunu politik olarak söylemiyorum gerçekten
söylüyorum. Kazanmazsanız gelin paranızı biz veririz. Diğer illerde gerçek anlamda doymuşluk var, Balıkesir
gelişmekte olan bir gelişmekte olan bir ilde yatırım yapan her zaman kazanır. Turizm ve otel tarafında açıklar
var bunu ifade edebilirim. Dediğim gibi Balıkesir'e yatırım yapan kazanır. Bizde garantörüyüz" dedi. Haber:
İlkan Toprak
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